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Abstract (en)
The cutting machine movable on crawler tracks (2) has crawler boats (1) on either side of its longitudinal axis. The crawler boats (1) are fastened in
a vertically adjustable manner to the machine frame (4) and can be secured in at least two vertical positions. For this purpose, straps (3) projecting
to the inside are secured to the crawler boats (1). The straps (3) can be connected by means of connecting bolts (10) to straps (5) of the machine
frame (4) which project to the outside, the straps (3) of the crawler boats (1) and/or the straps (5) of the machine frame (4) having holes (9) for the
connecting bolts at various vertical positions. <IMAGE>

Abstract (de)
Die auf Raupenketten (2) verfahrbare Schrämmaschine weist zu beiden Seiten ihrer Längsachse Raupenschiffe (1) auf, welche am
Maschinenrahmen (4) höhenverstellbar befestigt sind und in wenigstens zwei Höhenlagen festlegbar sind. Hiefür sind an den Raupenschiffen (1)
nach innen ragende Laschen (3) festgelegt, welche mit nach außen ragenden Laschen (5) des Maschinenrahmens (4) mittels Verbindungsbolzen
(10) verbindbar sind, wobei die Laschen (3) der Raupenschiffe (1) und oder die Laschen (5) des Maschinenrahmens (4) Löcher (9) für die
Verbindungsbolzen in verschiedenen Höhenlagen aufweisen.
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